



WELLINGTON COLLEGE  
INTERNATIONAL  
HANGZHOU

## SPORTS AWARD AND MUSIC SCHOLARSHIPS

2022

Scholarships for Sports and Music are awarded to those pupils who will play a significant role in the life of the College. Scholars must show a high degree of ability in their chosen field whilst also demonstrating leadership and encouragement towards other pupils. Awards provide free specialist tuition or coaching and other benefits for pupils.

### HOW TO APPLY

Pupils who would like to apply for a Sports Award or Music Scholarship should prepare and submit the following documents:

- Application form
- Personal statement
- CV summarising the candidate's sporting/music activities and achievements

A preliminary review of the application will be conducted by the relevant department. Selected candidates will be invited to an assessment day, audition or trial.

### GENERAL EXPECTATIONS

- Music scholarship candidates should have been studying their instrument for at least five years and standard should be around the level of ABRSM Grade 6 or above.
- Sports Award candidates should be able to demonstrate outstanding achievement in at least one sport played at Wellington (primarily football, swimming, basketball, touch rugby, netball or athletics) and should have competed at a county, regional, and/or national level when compared with UK standards.
- Candidates awarded Music or Sports prizes are still required to meet Wellington's academic entry requirements.

*Further details are set out in our Applying to Wellington handbook, which can be obtained from our admissions department.*

### TERMS & CONDITIONS

- Scholarships and prizes will only be awarded if candidates of sufficient merit present themselves.
- Awards and prizes will be reviewed annually. Retention of an award will be dependent upon consistently excellent performance levels, good conduct and evidence of real contribution to the life of the college.

**A PROUD TRADITION. EDUCATING FOR THE FUTURE.**



WELLINGTON COLLEGE  
INTERNATIONAL  
HANGZHOU

# 体育与音乐奖学金

## 2022

体育和音乐奖学金将颁发给在学校生活中起到重要作用的学生：获奖学生需在申请领域具备突出的专业技能，能给其他学生带来积极的示范和鼓励作用，具备领导力。获奖学生将获得免费的特长专业课或教练辅导及其他福利。

### 申请步骤

体育或音乐奖学金申请人应准备并提交下述文件：

- 入学申请书
- 个人陈述
- 一份综述申请人运动或音乐项目和成就的本人简历

学校相关部门将对申请材料进行初步审核，并邀请初审候选人到校参加面试和评估。

### 基本要求

- 音乐奖学金申请人须学习相应乐器至少在五年及以上，且获得过相当于英皇（ABRSM）六级或以上的专业水平证明。
- 体育奖学金申请人须在至少一项惠灵顿运动（主要是足球、游泳、篮球、触式橄榄球、篮网球或田径项目）中具备出色的能力，且曾参与过区县、市级、或国家赛事。
- 音乐或体育奖学金的获奖学生也须满足惠灵顿的入学学术要求。  
欢迎从我校招生部领取《惠灵顿申请指南》（Applying to Wellington），了解更多详情。

### 条款与条件

- 奖学金将仅发放至资质相符且积极申请的候选人。
- 学校将对奖学金的发放进行年度评审。有能力保持优异表现、时刻规范自身行为并始终贡献积极力量的学生，可连续获得奖学金。

**A PROUD TRADITION. EDUCATING FOR THE FUTURE.**